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zastupitelstvo 

 

 

Zápis 

z mimořádného zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Kníničky IX/06 konaného dne 

07.08.2023 od 17:30 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

Zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Kníničky (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 17:31 hodin starostkou Lenkou Ištvanovou („dále též jako „předsedající“).  

Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Současně byla informace o 
konání zasedání zveřejněna na „elektronické úřední desce“ (vyvěšená informace tvoří přílohu č. 1). 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (prezenční listina tvoří 
přílohu č. 2 tohoto zápisu) konstatovala, že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 
všech členů zastupitelstva), řádně se omluvil Bc. Martin Žák. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné 
(ust. § 92 odst. 3 zákona o obcích).  

Starostka MČ Brno-Kníničky upozornila na skutečnost, že z jednání Zastupitelstva MČ Brno-
Kníničky bude pořízen audio záznam, který bude uložen na úřadě MČ Brno-Kníničky. Dále 
upozornila členy Zastupitelstva na povinnost ohlásit případný střet zájmu v rámci projednávání 
daného bodu. 

BOD Č. 1 - URČENÍ OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A ZAPISOVATELE 

Předsedající navrhla zapisovatelem Miroslavu Keprtovou a jako ověřovatele zápisu pana 
Aleše Chrastila a Ing. Václava Hrnčíře. Dále se předsedající dotázala se, zda má někdo jiný návrh. 
Další návrhy nebyly vzneseny. 

Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Brno-Kníničky schvaluje zapisovatelem Miroslavu Keprtovou a určuje ověřovateli 

zápisu Aleše Chrastila a Ing. Václava Hrnčíře. 

Výsledek hlasování:    

Pro:  8 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Petr Juránek, 

Miroslava Keprtová, Ing. Martin Pelánek, Ing. Petr Vokřál, Ing. Pavel Jankůj 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 1/6/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 2 - SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou a informací 
zveřejněnou na úřední desce. Dále předsedající vyzvala zastupitele k návrhům na úpravu či změnu 
programu. Nikdo takový návrh neuplatnil. 

Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-Kníničky schvaluje následující program zasedání: 
1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Návrhy, připomínky a podněty občanů 
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4) Schválení nového výběrového řízení na veřejnou zakázku zadávanou ve zjednodušeném 
podlimitním řízení dle § 53 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném 
znění:„DODÁVKA VÍCEÚČELOVÉHO KLOUBOVÉHO ZAMETACÍHO VOZU“ 

 

Výsledek hlasování:    

Pro:  8 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Petr Juránek, 

Miroslava Keprtová, Ing. Martin Pelánek, Ing. Petr Vokřál, Ing. Pavel Jankůj 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 2/6/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 3 - NÁVRHY, PŘIPOMÍNKY A PODNĚTY OBČANŮ 

Předsedající se dotázala přítomných občanů, zda mají nějaký návrh, připomínku či podnět.  

Pan Lubomír Strážnický konstatoval, že z důvodu omezeného času, stanoveného jednacím řádem, 
nebude svoji připomínku přednášet a pouze rozdal všem přítomným zastupitelům své písemné 
vyjádření. 

Nikdo další se o slovo nepřihlásil, a tak předsedající poděkovala za předanou připomínku a ukončila 
projednávání tohoto bodu. 

BOD Č. 4 - SCHVÁLENÍ NOVÉHO VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ NA VEŘEJNOU ZAKÁZKU 

ZADÁVANOU VE ZJEDNODUŠENÉM PODLIMITNÍM ŘÍZENÍ DLE § 53 ZÁKONA Č. 134/2016 

SB., O ZADÁVÁNÍ VEŘEJNÝCH ZAKÁZEK, V PLATNÉM ZNĚNÍ:„DODÁVKA 

VÍCEÚČELOVÉHO KLOUBOVÉHO ZAMETACÍHO VOZU“ 

Předsedající informovala zastupitele, že výběrové řízení schválené na minulém zasedání 
Zastupitelstva bylo vypsáno a proběhlo. Do výběrového řízení se přihlásil pouze jediný účastník a 
komise doporučila výběrové řízení zrušit. 

Vzhledem k tomu, že došlo k novelizaci zákona o zadávání veřejných zakázek, bylo nutné upravit 
výzvu a zadávací dokumentaci. Oproti předložené výzvě a zadávací dokumentaci došlo ve výzvě 
k odstranění v čl. VIII Požadavek na prokázání kvalifikace odst. 4) a v zadávací dokumentaci v čl. XI 
Jiné požadavky zadavatele na plnění veřejné zakázky odst. 2 k přečíslování čísla odstavců § 122 
na odst. 5 a odst. 8. 

Předsedající dále přítomné informovala, že pan Bc. Martin Žák dodal nabídku úklidové firmy na úklid 
2 chodníků. Z dodaných materiálů není známo, jaká plocha chodníků byla v zadání, nekoresponduje 
s cenovými nabídkami totožné firmy, poptávané městskou částí pro úklid stejných chodníků v jejich 
skutečné délce. Navíc upozornila, že městská část provádí údržbu na daleko větší ploše, než jsou 
pouze tyto 2 chodníky a odkázala na minulé projednávání tohoto bodu, kde bylo vše dopodrobna 
probráno. 

Ing. Martin Pelánek vyjádřil přání, aby byl stroj využit pro potřeby městské části v maximální možné 
míře a dotázal se, proč není v plánu zrušení nasmlouvané zimní údržby komunikací, čímž by se dle 
jeho názoru výrazně ušetřilo. Předsedající mu vysvětlila, že pokud by si veškerou zimní údržbu 
zajišťovala městská část sama, musela by z důvodu dodržení zákonných lhůt, do kdy je nutné 
komunikace ošetřit zajišťovat pracovní pohotovost obsluhy tohoto stroje, tím by se podstatně zvedly 
mzdové náklady a ve výsledku by se tedy nic neušetřilo. Proto je v plánu i nadále udržovat v zimě 
komunikace najatou firmou a městská část si bude jako doposud zajišťovat údržbu chodníků a jim 
podobných ploch. 

Ing. Petr Juránek se dotázal na zákonné lhůty ošetření chodníků, které si plánuje městská část 
ponechat.  

Ing. Petr Vokřál mu vysvětlil tyto lhůty a jejich rozdíl pro různé plochy. Jiná časová norma je pro 
oficiální chodník a jiná například pro stezku kolem řeky. 
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Ing. Martin Pelánek se dotázal, zda si může městská část vzít pod sebe i blokové dočištění po zimní 
údržbě. Předsedající ho ujistila, že se tomu nebrání, předpokládaná minimální ušetřená částka by 
se tak zvedla z 230 000,- Kč na cca 300 000,- Kč což je to, co nyní běžně městská část platí a nově 
nebude. Navíc zopakovala, že pokud by se všechny udržované plochy řešili externí firmou, byla by 
částka za jejich údržbu mnohem vyšší, tak jak zaznělo v číslech na minulém zasedání. 

Předsedající zmínila rozhovor se starostou jedné obce s 1700 obyvateli, ve které nyní koupili 
obdobný stroj ve vyšší cenové kategorii, dali za něj kolem 8 milionů a nahradili tak původní klasické 
malotraktory. Pan starosta si udělal i průzkum výrobních závodů v Německu i Irsku a byl nadšen. 

Aleš Chrastil zmínil, že dalším argumentem, proč by měla zimní údržba komunikací zůstat u externí 
firmy je i šířka záběru daného stroje. Aby se vešel na chodníky, musí být úzký a běžnou silnici by 
tak musel projet např. na 4x, což by při větší vrstvě sněhu nemusel zvládnout a nebylo by to efektivní. 
Je tak lepší nechat široké ulice většímu stroji a soustředit se na ostatní důležité plochy. 

Dále proběhla diskuze o úsporách, které daný stroj přinese. Jejím výsledkem bylo přání zastupitelů 
na vyhotovení tabulky pro a proti pro pozdější zhodnocení záměru.  

Dále se předsedající dotázala přítomných zastupitelů, zda mají ještě k projednávanému bodu nějaké 
dotazy či připomínky.  

Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky schvaluje vypsání výzvy k podání nabídky včetně 
zadávacích podmínek, jejichž součástí je i kupní smlouva, pro veřejnou zakázku označené jako 
„Dodávka víceúčelového, kloubového zametacího vozu“. 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky schvaluje zadaní veřejné zakázky „Dodávka 

víceúčelového, kloubového zametacího vozu“ ve zjednodušeném podlimitním řízení dle § 53 zákona 

č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění. 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky ustanovuje Komisi pro otevírání obálek, posouzení a 
hodnocení nabídek a výběr dodavatele na zakázku „Dodávka víceúčelového, kloubového 
zametacího vozu“ a jmenuje členy: 

1) Ing. Miroslav Šlégl 
2) Aleš Chrastil 
3) Miroslava Keprtová 
4) Ing. Petr Vokřál 
5) Ing. Václav Hrnčíř 

Zastupitelstvo MČ Brno-Kníničky ustanovuje náhradníky, kteří doplní komisi pouze v případě 
nepřítomnosti některého z členů komise na jednání dne 28.08.2023 

1. náhradník Ing. Martin Pelánek 
2. náhradník Bc. Martina Suchánková 

Komise se sejde v pondělí 28.08.2023 v 16:00 v budově ÚMČ Kníničky. 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky pověřuje starostku podpisem kupní smlouvy s vybraným 
dodavatelem. 

Výsledek hlasování:    

Pro:  6 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Miroslava Keprtová, 

Ing. Martin Pelánek, Ing. Petr Vokřál 

Proti:  0     

Zdrželi se:  2 Ing. Petr Juránek, Ing. Pavel Jankůj 

 

Usnesení č. 3/6/2023 bylo schváleno. 
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Úkol U01/06/2023:  zpracování analýzy úspor 
Kdo:    starostka 
Termín:   předložit na ZMČ dne 18.9.2023 

Předsedající konstatovala, že byly vyčerpány všechny body programu a ukončila zasedání 

zastupitelstva v 18:02 hod. 

Další zasedání zastupitelstva MČ Brno-Kníničky se bude konat dne 18.09.2023. 
 
 

V Brně dne 07.08.2023 

 

…………………………………….    

Lenka Ištvanová, v.r. 

starostka 

…………………………………….    

Ing. Václav Hrnčíř, v.r. 

ověřovatel zápisu 

…………………………………….    

Aleš Chrastil, v.r. 

ověřovatel zápisu 

 

 

 

 

                                           

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

2) Prezenční listina 

3) Připomínka občana 

4) Výzva, Zadávací dokumentace  

 

zapsala: Miroslava Keprtová 

 


